
 
 
Beste Lezer, 
 
Vandaag ontvangt de laatste CDA nieuwsbrief van dit vergaderseizoen. Vanwege de vakantie is 
het een dubbeldik nummer, waarvoor de diverse schrijvers extra hun best hebben gedaan. Naast 
een column van onze voorzitter over de C van het CDA schrijft Cees Dijkhuizen over onze nieuwe 
burgemeester en wordt u bijgepraat door het Campagneteam over hun activiteiten. Anita 
Kloosterman, een nieuw kandidaat raadslid, stelt zich aan u voor en topt slot een uitgebreide 
bijdrage van Jan Neijzen, gebaseerd op zijn betoog tijdens de Algemene Beschouwingen van 5 juli 
j.l. waarin Jan aangeeft waar het CDA voor staat en waar we (on-) tevreden over zijn. 
We hebben er samen ons best op gedaan om voor u een mooie nieuwsbrief voor de zomerperiode 
te maken. 
 

Ik wens u dan ook veel leesplezier tijdens een hele mooie zomer. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
namens het bestuur van de afdeling Elburg 
 
Peter van der Neut 
(Redactie CDA Nieuwsbrief)  
 

Raad draagt nieuwe burgemeester voor (door Cees Dijkhuizen) 

 
Barokmuziek, bergwandelen en burgemeester zijn. Als het aan de raad van Elburg ligt zal 
Jan Nathan Rozendaal vanaf 13 oktober zijn tijd vooral aan die dingen gaan besteden… 
Want de gemeenteraad heeft er met overtuiging voor gekozen om de heer Rozendaal (40) 
aan te bevelen als burgemeester van onze mooie gemeente Elburg. Dat gaat goed samen 
met zijn hobby’s bergwandelen en barokmuziek luisteren. We denken in hem de 
dynamische en toegankelijke burgemeester te hebben gevonden die Elburg zocht. Hij is 
nu wethouder in Papendrecht voor de ChristenUnie en de SGP. Een bericht in de krant 
destijds over zijn aanstelling had de kop: ‘deze SGP-er is er voor iedereen’. De 
fractievoorzitter van de CU kenschetste Rozendaal destijds als ‘een gedreven man, die 
weet te verbinden en een onafhankelijk denker is, met een sterk analytisch vermogen. 
Opvallend was ook zijn openheid en vriendelijkheid. Duidelijk naar voren kwam zijn 

betrokkenheid bij mensen en samenleving’. De vertrouwenscommissie 
heeft deze elementen ook in hem gezien. Via een video-verbinding 
heeft Jan Nathan Rozendaal de gemeenteraad en de aanwezige 
inwoners reeds toegesproken. Als CDA-fractie zien we met vertrouwen 
uit naar de samenwerking met burgemeester Rozendaal.  
 

 Campagneteam van start! (door Ramon Blaauw) 
 
Inmiddels zijn er verschillende werkgroepjes gestart met de voorbereidingen 
voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2018. Zo wordt het 
verkiezingsprogramma doorgelicht en is de eerste inventarisatie voor de 
kieslijst de deur uit. Verder is ook het ‘nieuwe’ campagneteam voor het eerst 



bij elkaar gekomen tijdens een startoverleg. Het campagneteam, bestaande uit Edy, 
Marjan, Geert, Metske, Ben en Ramon, heeft tijdens dit overleg de taken verdeeld en kort 
stilgestaan bij de doelstelling van het campagneteam. Vanaf september zal het 
campagneteam een concrete invulling gaan geven aan de activiteitenplanning.  
 
Ramon Blaauw, campagneleider voor de verkiezingen van 2018, is erg tevreden met de 
samenstelling van het campagneteam: “we hebben een mooie afspiegeling van de partij & 
de samenleving in het campagneteam weten te krijgen. De basis staat, maar uiteraard 
doen wij graag een oproep naar alle leden om tijdens de campagne hun steentje bij te 
dragen. Dit kan variëren van het flyeren tijdens een activiteit tot het plaatsen van 

verkiezingsborden in tuinen van familie en kennissen”.  
 
Wenst u meer informatie over de campagne, of bent u 
benieuwd op welke wijze u uw steentje kunt bijdragen? Neem 
dan contact op met Ramon Blaauw via 
campagneleider@elburg.cda.nl. Bellen mag ook: 06-
53901763.   

 
De C van het CDA (door Johan Hiddink (vz.)) 

 
 ‘Blijf wie je bent’ zijn gevleugelde woorden die je vaak hoort en of wat 
mensen je toewensen. Maar feitelijk is het een zin waar ik niet altijd goed 
raad mee weet. Blijf wie je bent. Maar wie ben ik dan?  
De vraag naar wie je bent is de vraag naar je identiteit. En dan niet de 
vraag die iemand je stelt als je je moet legitimeren. Die is het meest 
eenvoudig te beantwoorden. Je bent iemand, je hebt een naam.  Maar de 

vraag naar je identiteit gaat over jouw zoeken naar de betekenis van de dingen die jij 
meemaakt in jouw leven. En dáár een weg in vinden. Het is niet zozeer een kwestie van 
‘zijn’, maar van ‘zoeken’ en ‘worden’.  Identiteit is niet een vast gegeven. Identiteit 
ontwikkelt. 
Wie of wat is het CDA? Ook dat is een bijna onmogelijke vraag om te beantwoorden. Het 
CDA zoekt vanuit de waarden, die gebaseerd zijn op onze Christelijk traditie, een 
antwoord op de vragen van het (samen-)leven. In een tijd die complex is. 
Waarden op zichzelf doen weinig. Waarden vragen om een vertaling in concreet handelen 
in de gegeven situatie. Waarden worden vertaald in normen . Gelukkig is ons leven niet 
altijd complex en handelen we vaak in verschillende omstandigheden op een herkenbare 
en voorspelbare manier. Echter: waar de vanzelfsprekendheid wegvalt (bijvoorbeeld bij 
ernstige gebeurtenissen in je leven of complexe politieke vraagstukken) helpen absolute 
normen niet en oriënteren wij ons op de waarden die ons handelen richting helpen geven. 
We zoeken naar mensen om ons heen die dezelfde waarden delen om samen een weg te 
vinden. 
Voor mij is het handelen vanuit waarden belangrijk. Een voorbeeld is de manier waarop 
het CDA met de vraag over de opvang van vluchtelingen in Elburg is omgegaan. De vraag 
naar opvang binnen Elburg bleef lang onbesproken in de politieke arena. Tegelijkertijd 
hadden veel Elburgers vragen en zorgen.  In mijn beeld, lag er een moreel appel op de 
samenleving: Waarden als solidariteit, gastvrijheid, medemenselijkheid en 
verdraagzaamheid waren in het geding. Dan kun je een onderwerp niet onbesproken 
laten. Dus pakte CDA Elburg het thema op en organiseerde een avond om de 
verschillende perspectieven die leefden rondom het thema ‘vluchtelingenopvang’ te 
verkennen.  Het heeft zeker bijgedragen aan het gemeentebeleid rondom de opvang van 
vluchtelingen en statushouders in Elburg. 
Ik voel me thuis bij een CDA dat wil werken aan een samenleving waarin waarden worden 
gedeeld. Er is volgens mij geen beleidsonderwerp dat zich niet leent om bekeken te 
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worden vanuit de waarden rentmeesterschap, solidariteit, verantwoordelijkheid en 
gerechtigheid.. Ook moeilijke onderwerpen als winkelopenstelling op zondag, de 
problematiek omtrent de Vesting en de Haven, de jeugdzorg in de gemeente vragen om 
een zorgvuldige afweging.  De C van het CDA herken ik niet zozeer in van te voren vast 
gestelde  standpunten, maar in het zorgvuldig formuleren van antwoorden op de vragen 
van de samenleving. Het zoeken naar passende antwoorden doe je door er met aandacht 
naar te kijken; en vooral door er met elkaar over te spreken. Vanuit het besef dat het 
legitiem is om verschillende perspectieven te hebben. We willen onze ingenomen 
standpunten kunnen uitleggen aan onze kiezers.   
Het kijken naar politieke vraagstukken vanuit  waarden mag wat mij betreft binnen het 
CDA nog wel meer aandacht krijgen.  Het is verleidelijk om vanuit pragmatisme en soms 
vanuit populisme te handelen. Het draagt voor mij niet altijd bij aan zorgvuldigheid en onze 
herkenbaarheid.  
Als voorzitter zou ik er trots op zijn als wij de komende jaren complexe vraagstukken -  
meer nog dan nu - benaderen vanuit de voornoemde waarden.  Laat de C van het CDA 
zien in onze zorgvuldigheid in het omgaan met actuele vragen EN in onze 
onvoorwaardelijke betrokkenheid bij de samenleving. Door mensen te verbinden, zonder 
anderen uit te sluiten. Immers Samen leven is samen doen. 
 

Kennismaking Anita Kloosterman (door Anita Kloosterman) 
 

Zoals u misschien al opgemerkt heeft, ben ik vanuit de fractie van het CDA 
gevraagd een actievere rol te nemen ten aanzien van de komende 
gemeenteraadsverkiezingen.  
Ik stel me natuurlijk graag persoonlijk aan u voor. Ik geef u al vast 
achtergrond informatie over wie ik ben, wat ik tot nu tot gedaan heb en wat 

mij beweegt. 
 
Mijn naam is Anita Kloosterman- Barneveld (46 jr.), geboren en getogen in het Elburgse, 
waar de familieroots ver terug gaan in de geschiedenis. 
Als 17 jarige ben ik vertrokken naar Zwolle om de verpleegkunde-A opleiding te volgen in 
de Weezenlanden. Inmiddels ben ik al jaren niet meer aan het bed en na een baan op de 
hartkatheterisatie kamer ben ik in de wereld van het onderzoek terecht gekomen om daar 
als projectmanager, medisch wetenschappelijk onderzoek op te zetten en te begeleiden. 
Vanaf 2014 ben ik werkzaam als Innovatie adviseur/ Business developer in de regio 
Zwolle. Voor het Health Innovation Park begeleid ik Zorg/ Health ondernemers en 
instellingen bij innovatieve product- en procesontwikkeling en innovatie vraagstukken. 
Ik ben getrouwd met Richard, we hebben 2 prachtige kinderen van (16 en 18 jr.) en we 
zijn alweer sinds 1997 woonachtig in Elburg. Samen met Richard run ik nog een eigen 
bedrijf, Probid BV, waarin we al vele jaren organisaties begeleiden bij het duurzaam 
inkopen en Europees aanbesteden van document gerelateerde activiteiten en processen.  
 

Bestuurlijke ervaring heb ik opgedaan in het bestuur van de Stichting 
Peuterspeelzalen Elburg en als lid van de RvT van de vereniging voor 
Protestants Christelijk Primair Onderwijs Elburg, “De Meent” (2001-
2013). Via Zonta- Zwolle zet ik me maatschappelijk in voor vrouwen in 
minderheidsposities. Zonta werkt aan de verbetering van de juridische, 
professionele, politieke en economische status van vrouwen over de 
hele wereld. 

 
Waarom zou ik me inzetten voor de lokale politiek, wat beweegt mij? 
Bij veel onderwerpen die in de gemeentelijke politiek besproken of beslist worden denk ik 
vaak, is dit waar we samen voor staan in de samenleving? Begrijpt iedereen dit? Hoe leg 
je dit uit aan je kinderen en de burgers? Ik geloof in een samenleving waar we respectvol 



met elkaar omgaan, elkaar in waarde laten, elkaars krachten gebruiken en daarbij hoeven 
we het zeker niet altijd met elkaar eens te zijn. Een samenleving waarin we naar elkaar 
omkijken en zorg dragen voor de medemens, maar ook zelf verantwoordelijkheid nemen 
en de schouders eronder zetten. Ik hoop dat we met de CDA- fractie in Elburg met deze 
idealen kunnen bijdragen aan deze mooie gemeente. 
 
10 jaar geleden ben ik lid geworden van het CDA omdat de uitgangspunten het dichtst 
liggen bij mijn overtuigingen. De afgelopen jaren heb ik voor de fractiewerkgroep 
Maatschappelijke Ontwikkelingen vooral ondersteunend werk gedaan. Deel uitmakend 
van het kernteam (GR18) hopen we nu vorm te geven aan verkiezingsprogramma.  
 
Als mens ben ik positief ingesteld, denk ik mogelijkheden, hou rekening met anderen en 
ben een verbinden. Met mijn achtergrond als ondernemer, kennis vanuit de zorgsector en 
mijn oprechte interesse voor maatschappelijke ontwikkelingen ga ik me graag inzetten 
voor het CDA in Elburg. 
 
Ik zal me komend jaar beschikbaar stellen voor een verkiesbare plek op de lijst en hoop 
daarbij op uw steun. 
Zijn er zaken die u graag nu al wilt bespreken of delen dan ben ik bereikbaar per mail 
a.kloosterman@probid.nl of telefonisch 06-29733600 
 
Ik wens u allen een fijne zomer,  
Hartelijke groet Anita 

Constructief in de zin van verbindend en opbouwend 
(door Jan Neijzen) 

 

Vorige week was politiek gezien erg druk. Zowel op maandag als woensdag 
vergaderde de gemeenteraad tot na 23.00 u. (En woensdag waren we nog 
wel om 14.00 u. begonnen!) 
We zouden u over van alles en nog wat kunnen vertellen maar ik wil hier 
volstaan met de tekst gebaseerd op mijn bijdrage zoals ik die woensdag in 
het kader van de voorjaarsnota (VJN) heb gegeven. De behandeling van de 
voorjaarsnota is het moment waarop we vooruit kijken naar het komend jaar. 

De gemeenteraad bespreekt wensen en ideeën die verwerkt zouden kunnen worden in de 
begroting voor 2018, 
 
“Vorig jaar ben ik mijn beschouwing begonnen met het noemen van een aantal 
lichtpuntjes. Punten waar we als CDA fractie vooruitgang meenden te zien. Ik noemde 
toen: 
- Wethouder Oosthoek gaat onderzoek doen naar flexibele openingstijden van winkels. 

Prima. 

- Wethouder Polinder geeft aan dat de discussie over de Glinde gesloten is en komt met 

een voorstel hoe we omgaan met de vestiging van autobedrijven. Perfect. 

- Wethouder Krooneman voert veranderingen door bij MFA en WIEL en lost problemen 

op. Geweldig. 

Dat was mijn tekst, vorig jaar. De CDA fractie was wellicht te optimistisch. Misschien 
hadden we te veel vertrouwen. 
Eén ding weet ik echter wel. We sloegen de spijker op zijn kop. We benoemde de zaken 
die van belang zijn voor onze gemeente, voor onze inwoners en voor onze ondernemers. 
 



Afgelopen maandag is uitgebreid gesproken over de vesting. Duidelijk werd dat het 
voltallige college de verantwoordelijkheid wenst te nemen voor het niet 
aanpakken van de ingewikkelde vraagstukken die hier spelen. Drie jaar 
is er niets gedaan. En het afgelopen jaar is onder aanvoering van de 
coördinerend wethouder het proces geheel ontspoord.  
Ook hier durf ik te zeggen dat het CDA de spijker wel zag. Dat deden 
we vier jaar geleden al. De “Levendige Vesting” was één van onze 
thema’s bij de Gemeenteraadverkiezingen 2014. < Ik heb ter plekke 

nogmaals lucht geblazen in de bekende ballon en deze aan onze burgemeester 
overhandigd >   
Dat was meer dan een luchtballon! Dat was heel raak!  
 
De ambities van de CDA- fractie zijn groot. Dat is ook de reden om ook dit jaar weer een 
substantiële bijdrage te willen leveren aan het debat rond de VJN. Als CDA- fractie 
beschouwen we het als onze verantwoordelijkheid om – ook als niet coalitiepartij – een 
bijdrage te leveren. Om met ideeën te komen. Om een visie te geven en doelen te stellen. 
 
Dat doen we niet voor ons zelf. Niet voor het applaus. Dat doen we voor een samenleving 
waar we van houden. Dat is niet altijd gemakkelijk. Graag erkennen wij dat er soms een 
spanningsveld zit tussen onze positie en de ambities die wij met de  gemeente hebben. 
Het zij zo. Die positie die je als fractie hebt, wordt je door anderen gegeven. Daar doen we 
weinig aan. Gelukkig gaan wij wel zelf over de ambities die we als CDA uitdragen. 
 
Kijkend naar de VJN wil ik aangeven dat de CDA- fractie zich voor een groot deel kan 
vinden in deze nota. Veel van de punten genoemd onder nieuw beleid ondersteunen wij. 
 
Een paar voorbeelden: 
- Punt 9: Het herstel van het carillon. Dat is een kostbaar goed!  

- Punt 10: Kunstgrasveld KVE. (In 2016 diende het CDA hierover een motie in. Ons 

fractielid Cees Dijkhuizen heeft het punt niet losgelaten. Mooi dat het nu is 

overgenomen.) 

- Punt 13: Over de verbinding met de Economische Regio Zwolle. (Ik heb dit sinds 2015 

bepleit. Het is gerealiseerd.)  

- Punt 16: Het ongedaan maken van bezuinigingen op communicatie met burgers. 

Natuurlijk is dat een goede zaak. Voor het CDA is heldere communicatie met burgers 

en ondernemers een groot goed.  
- Tot slot noem ik hier graag nog even één punt waarvoor geen geld begroot is, maar 

waarvoor wel een opdracht gegeven is middels een door de gehele raad aangenomen 

motie.  Dit betreft het inrichten van 2 meetpunten voor vliegtuiggeluid. 

Dan een aantal punten waarin de CDA fractie zich NIET kan vinden: 

- Rotonde Kop aan de haven. 

- Verbreden busbaan. Hiermee loopt het college namelijk vooruit op nog te voeren 

discussie.   

- De belastingverhoging pagina.  

Met betrekking tot deze 3 punten heeft de CDA- fractie moties opgesteld. 
Daarnaast wil de CDA- fractie met 5 moties ander, nieuw beleid toevoegen. Het gaat dan 
om 
- Motie Toetreding per 1-1-2018 tot ICT samenwerking.  

- Motie actieplan armoede. 

- Motie geluidsisolatie woningen Zuiderzeestraatweg West Doornspijk 

- Motie Gedragsverandering scheiding GFT en beloning van burger 

- Motie hotel in het hart van de haven. 



Ik heb deze moties vervolgens één voor één toegelicht.  
 
Samenvattend en afrondend: 
Ik heb gesproken over de ambitie van de CDA- fractie om bij te dragen aan het 
functioneren van onze mooie gemeente.  
Landelijk wordt nog wel eens gevraagd naar de C van het CDA. Die staat – laat ik duidelijk 
zijn - voor christelijk.  
Door sommigen wordt wel eens gesuggereerd dat de C staat voor conservatief.  Dat is 

onjuist. Zeker in Elburg is dat etiket niet op ons van toepassing.  
Nee, wij zien dan liever dat we gezien worden als constructief. 
Constructief in de zin van verbindend en opbouwend. Dat past de CDA 
fractie. Daar willen wij voor staan. Verbinden en met lef bouwen aan 
onze mooie gemeente Elburg! 

 
Wilt u deze nieuwsbrief niet meer ontvangen meldt u dan af via redactie@elburg.cda.nl 
 

De top 5 van onze lijst in 2014: 
 
1.Jan Neijzen  2.Cees Dijkhuizen    3. Hanna de Weerd     4. Marjan Holtrust      5. Johan Hiddink 
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